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 Požádat o určení konkrétní osoby z MÚ, která bude zodpovědná za komisí požadované 

sázení stromů.  

 Požádat MÚ o vysázení nových stromů v parčíku na rohu Čechova a Švehlovy jako 

náhrada za staré pokácené břízy. Požádal jsem p. Řezníčka o návrh stromů, které jsou 

relativně odolné proti suchu, aby se zamezilo možným problémům v souvislosti 

s očekávanými klimatickými změnami. P. Řezníček doporučil vysadit 3 stromy, po 

stranách ambroň západní a uprostřed lípu malolistou. Další postup? 

 

 Od začátku 2017 lze kontrolovat, co majitelé spalují v kotlech v domácnostech. Požádat 

MÚ o stanovení obecného mechanismu pro stížnosti občanů na kouřící komíny. Kde si 

lidé mohou stěžovat (určit konkrétní osobu), jak je nutné doložit podezření na nevhodné 

palivo, kdo bude kontrolu spalování provádět, určit pokuty a sankce atd. Vše nutné 

zveřejnit ve Zpravodaji, aby byli občané informováni a nemohli se následně vymlouvat. 

 

 Instalovat koš na odpadky u lavičky na vyhlídce na cestičce z horní části parku k Andělce 

a zajistit jeho pravidelné vyprazdňování (Sateso ?). Posbírat kameny, cihly, sklo, kusy 

betonu, které vytáhl na levý břeh potoka (v jednom případě pravý břeh)pan Joura v dobré 

snaze vyčistit koryto od odpadků, které tam pravidelně hážou majitelé nemovitostí 

umístěných v zátopové zóně t.j. v úseku přemostění Riegrovy ulice až po Černý splav. 

(Sateso ?). 

 

 Lze nějak zatlačit na majitele psince v zahrádkách na cestě od přistávací dráhy letiště 

směrem na Kobylnice? Při cestě okolo za plotem řve smečka zdivočelých psů, jde o 

velké statné psy, jde z nich dost strach. Pokud plot nevydrží, kolemjdoucí nemají šanci 

přežít. Považuji za nutné přinutit majitele zvýšit bezpečnost přidáním dalšího ochranného 

plotu, což může zařídit pouze MÚ. Nebo počkáme až na malér a někdo přijde o život? 
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 Dopravní situace na ulici Na Zahrádkách v ranních a odpoledních hodinách při návozu 

dětí do ZŠ a jejich vyzvedávání je stále neúnosná. Nedávno zde byla přejeta kočka, příště 

to může být dítě. Navrhujeme proto vyzkoušet (nebo trvale zvolit režim), který se osvědčil 

a fungoval před nějakou dobou (zná přesně pan Krištof Mě. Policie), kdy byl obrácen 

jednosměrný průjezd ulicí Palackého a současně byl zřízen zákaz vjezdu do ulice Na 

Zahrádkách od 7-8,00 hod. Konzultovat s Mě. Policií. 

 

 Opakovaně se provozují nad Šlapanicemi lety tryskáčem. Speciálně za pěkného počasí a 

ve sváteční dny. S ohledem na to, že pro slušné lidi obecně platí zákaz používání 

motorových strojů a jiné rušení svátečního klidu, doporučujeme a to s důrazem na 

naléhavost tohoto problému, aby zástupce města vstoupil do jednání s letovým provozem 

letiště.  

 

 Požadujeme po městské policii větší dohled nad volně pobíhajícími psy po polích (minule o 

tom psalo i vedení "Honebního společenstva" ve Zpravodaji). 

 

  Aby se městská policie společně s PČR zaměřila na podivnou odchovnu psů v zahradě u 

letiště.  
 

 Městská policie - zvýšit dohled v remízu "Pod Žurání" ( možná i na jiných exponovaných 

místech) opakovaně se zde hromadí odpad. 

 

Přečteno odsouhlaseno ve Šlapanicích dne 26.4.2017. 

 

 

Vyhotovil Karel Tesařík                                               Zápis ověřil: Pavel Linhart 

Podpis 


